
MATIA PREMOLIN, 32 let, diplomiran zgodovinar, zaposlen kot profesor na nižji srednji šoli.
Sem že dolgo let aktiven v raznih kulturnih in mladinskih društvih in organizacijah našega
teritorija, kot so na primer skavti, kjer sem večkrat nosil tudi vodstvene odgovornosti, saj sem
bil 6 let pokrajinski načelnik. Delo z mladimi je zame pravo poslanstvo, saj je sovzgoja naših
najmlajših velikega pomena, da zrastejo kot aktivni in odgovorni državljani, zavedni Slovenci
in varuhi našega teritorija.
V Trebčah, moji rojstni vasi, sem bil 9 let blagajnik SKD Primorec in sem med drugim
dosegel od Občine Trst zastonjsko uporabo našega Ljudskega doma. Bil sem med
ustanovitelji in 4 leta predsednik Mladinskega trebenskega krožka.
Leta 2021 sem bil izvoljen v 2. rajonski svet z najvišjim številom osebnih preferenčnih glasov
v mojem okrožju, kot predstavnik Slovenske skupnosti, na Listi Russo Punto Franco.
V 2. rajonskem svetu imam vlogo podpredsednika in koordinatorja komisije za šolstvo,
kulturo, socialo in stike s teritorijem.
Sem zelo konkretna oseba, ki je vedno na razpolago za pogovor in reševanje težav. Imam
pri srcu lokalne tradicije in posebnosti teritorija, kjer živimo in ciljam prav na valorizacijo le
teh preko konkretnih predlogov, ki bodo sad pogovora in posluha do želja lokalnega
prebivalstva.
Kandidiram za mesto deželnega svetnika, ker verjamem, da smo mladi dolžni sodelovati za
skupno dobro. Osebno se bom trudil za vsestranski razvoj našega teritorija, za uveljavljanje
ciljev naše narodne skupnosti ter za medkulturno sodelovanje na širšem obmejnem
prostoru.

MATIA PREMOLIN, 32 anni, laureato in storia, occupato come professore di lettere, storia e
geografia alle scuole medie. Sono attivo da anni in varie associazioni giovanili e culturali del
territorio, come ad esempio gli scout, ove ho ricoperto spesso ruoli di responsabilità.
Eletto in II Circoscrizione con il più alto numero di preferenze personali con la Lista Russo
Punto Franco, come espressione della Slovenska skupnost, partito di riferimento degli
sloveni d’Italia.
In II Circoscrizione ricopro il ruolo di Vicepresidente e Coordinatore della Commissione
scuola, cultura, affari sociali e rapporti con il territorio.
Sono una persona concreta e disponibile. Mi stanno a cuore le tradizioni e le peculiarità del
nostro territorio e punto a valorizzarle, proponendo alle istituzioni delle soluzioni in sintonia
con i desideri della popolazione qui residente. Mi candido a ricoprire il ruolo di consigliere
regionale, perchè sono convinto che noi giovani dobbiamo dare il nostro contributo per il
bene comune. Mi impegnerò per lo sviluppo della nostra Regione, per l’attuazione delle
norme a tutela della comunità Slovena e per una maggiore collaborazione interculturale
nella nostra area di confine.


